

Terms and Conditions	الشروط والأحكام
<ul style="list-style-type: none"> <li>These Terms and Conditions for Samsung Promotion (the “<b>Promotion</b>”) is provided for Samsung Devices mentioned below (the “<b>Device</b>”) this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan (“Samsung”) and designed for its Customers in Hashemite Kingdom of Jordan (“Customer(s)”).</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالعرض الترويجي (“<b>العرض الترويجي</b>”) لأجهزة سامسونج المذكورة أدناه (“<b>الجهاز</b>”). تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج الكترونكس ليفانت/الأردن (“<b>سامسونج</b>”) وتم تصميمه لعملائها في المملكة الأردنية الهاشمية (“<b>العملاء</b>”).</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>When Customer purchases Samsung Bespoke Front Loading Washer, 11kg (WW11B1944DGBFH) with Samsung Bespoke AI, Heat Pump Dryer, 9Kg, 18 Program (DV90BB7440GBFH) together in one purchase, they will be eligible for a free Samsung Stacking Kit (SKK-5EV), in addition to 5% discount when logging in into Samsung Account, (“<b>Promotional Discount</b>”).</li> <li>When Customer purchases Samsung Front Loading Washer, 9kg, (WW90TA046AX1FH), with Samsung Heat Pump Dryer, 9Kg, 16 Program (DV90T6240LX/FH) together in one purchase, they will be eligible for a free Samsung Stacking Kit (SKK-5EV), in addition to 5% discount when logging in into Samsung Account, (“<b>Promotional Discount</b>”).</li> <li>When Customer purchases Samsung Front Loading Washer, 9kg (WW90CGC0EDABFH), with Samsung Heat Pump Dryer, 9Kg, 15 Program (DV90DG52A0ABEU) together in one purchase, they will be eligible for a free Samsung Stacking Kit (SKK-5EV), in addition to 5% discount when logging in into Samsung Account, (“<b>Promotional Discount</b>”).</li> <li>This Promotion is valid from 24 of November 2025 until 31<sup>st</sup> of December 2026 (“<b>Promotional Period</b>”).</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>عند شراء غسالة سامسونج 11kg Bespoke Front Loading (WW11B1944DGBFH) مع نشافة سامسونج Bespoke AI, 9kg Heat Pump Dryer, 18 Program معاً في عملية شراء واحدة ، سيحصل العميل مجاناً على سامسونج SKK-5EV Stacking Kit ، بالإضافة الى خصم بنسبة 5% عند تسجيل الدخول الى حساب سامسونج (“<b>الخصم الترويجي</b>”).</li> <li>عند شراء غسالة سامسونج Front Loading 9kg Heat Pump Dryer (WW90TA046AX1FH) ، مع نشافة سامسونج DV90T6240LX/FH Dryer,9kg,16 Program معاً في عملية شراء واحدة، سيحصل العميل مجاناً على سامسونج SKK-5EV Stacking Kit ، بالإضافة الى خصم بنسبة 5% عند تسجيل الدخول الى حساب سامسونج ، (“<b>الخصم الترويجي</b>”).</li> <li>عند شراء غسالة سامسونج Front Loading Washer, 9kg, مع نشافة (WW90CGC0EDABFH) 14 Programs سامسونج Heat Pump Dryer, 9Kg, 15 Program معاً في عملية شراء واحدة سيحصل العميل مجاناً على سامسونج SKK-5EV Stacking Kit ، بالإضافة الى خصم بنسبة 5% عند تسجيل الدخول الى حساب سامسونج ، (“<b>الخصم الترويجي</b>”).</li> <li>العرض ساري من تاريخ 24 تشرين الثاني 2025 وحتى تاريخ 31 كانون الأول 2026 (“<b>فترة العرض</b>”).</li> </ul>

<ul style="list-style-type: none"> <li>In order to utilize the Promotion, Customers should purchase the Device during the Promotional period only.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>للاستفادة من هذا العرض، يجب على العملاء شراء الأجهزة خلال فترة العرض فقط.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>The Promotional Gift cannot be exchanged by cash or any other item.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>The offer cannot be used in conjunction with any other discount.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>لا يمكن استخدام أو دمج الهدية الترويجية أو الخصم الترويجي مع أي خصم آخر.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>Orders fulfillment depends on stock availability, even if your order request was confirmed, this shall not mean that your request will be processed, it only means that we received your request.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، ويعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى إذا تم تأكيد طلبك ، فهذا لا يعني أننا قبلنا طلبك، بل يعني فقط أننا استلمنا طلبك.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.</li> </ul>